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Ekonomi 

Vi är i fas med resultaträkningen. 

Bufferten fungerar som tänkt, vi ligger i fas inför sommaren. 

Ridskolans organisation från hösten 2020 och framåt 

Styrelsen gick igenom: 

• gap-analys – vad har vi, vad behöver vi 

• olika alternativ inom ramen för 6,5 FTE, ledarskap och ansvarsroller 

• inspel från SISU angående organisationsalternativ, titta på alternativ att arvodera i 

styrelsen för operativt ledarskap 

Styrelsen beslutade att gå med förslaget att arvodera operativ verksamhetsledningsroll i 

styrelsen.  

Styrelsen beslutade att uppdra den operativa verksamhetsledningsrollen till ordförande Erika 

Örling fram till 31 december. Denna beslutspunkt föredrogs av vice ordförande Suss 

Forssman Thullberg. Under tiden fram till december ska vi titta på hur lösningen från 1 

januari ska se ut (alternativ: fortsatt arvoderad roll i styrelsen, rekrytera, omstrukturera 

befintlig personal). 

Nästa möte 

Nästa möte hålls den 24 juni klockan 18.30. 

 


